

# HOPEWELL

Bulletin Centre



合和中心  
率先引入  
Hopewell Centre introduces

## Tesla超級充電站 充電速度快16倍 6個全新充電位



6 Tesla Superchargers 16x Faster Than Before



合和集團一直致力在本港推動電能車廣泛使用，早前率先引入Tesla超級充電站，並一口氣於合和中心增添了6個超級充電位，為電能車使用者帶來更大方便。

Tesla超級充電站位於合和中心11M/F樓層，為Tesla旗艦型號Model S提供免費充電服務。超級充電站是現時為止最先進的電能車充電站，它與其他一般充電站的分別是，利用特製電纜把直流電直接輸入電池，使其充電速度大幅提高達16倍，約20分鐘便可充滿一半電量。

現時全亞洲只有16個Tesla超級充電站，包括合和中心。合和集團將繼續擔當電能車的先鋒，務求綠色駕駛在本港能更盛行。

Hopewell Group has recently introduced the setting up of Tesla Supercharging Station at Hopewell Centre with 6 Superchargers, bringing greater convenience to electric vehicle users and to echo with Hopewell Group's commitment to the promotion of electric vehicles in Hong Kong.

Situated on 11M/F of Hopewell Centre, Tesla Supercharging Station allows the brand's Model S owners to charge for free. Tesla Superchargers represent the most advanced charging technology in the world, capable of charging Model S 16x faster than most public charging stations, which can replenish half a charge in as little as 20 minutes. It works by delivering DC power directly to the battery using special cables.

There are currently only 16 Tesla Supercharging Stations across Asia, including this one at Hopewell Centre. Hopewell Group will continue to take up a pioneering role in electric vehicles, hoping to foster more widespread use of the green technology.

# 全新中央控制中心 更佳保障及服務

State-of-the-Art Central Control Centre to  
Provide Better Safety and Services

位於合和中心3樓307-308位置的全新中央控制中心現已正式投入服務。中央控制中心配備保安閉路電視監控系統、大廈設施管理監控系統、大廈升降機監控系統、大廈門鎖監控系統及大廈廣播系統，令物業管理人員能24小時全面確保大廈運作正常，能您帶來更佳保障及服務。

The brand-new Central Control Centre, located at 307-308 on 3/F of Hopewell Centre, is now in full operation. The Centre is well-equipped with all necessary facilities to ensure better safety and services of the building, including the CCTV monitoring system, Building Management Control System, Lift Control Monitoring System, Door Contact Monitoring System, as well as P.A. Microphone System. The Control Centre operates 24-hour daily.



中央控制中心 CENTRAL CONTROL CENTRE





L'ORÉAL  
PROFESSIONNEL  
PARIS  
CONCEPT SALON

🏠 20/F, QRE Plaza  
☎ 2868 3100

現已遷至 QRE Plaza 20 樓  
Now Relocated to 20/F, QRE Plaza

營業時間 Business Hours:  
星期一至日 Monday - Sunday : 上午10時至晚上8時30分 10am - 8:30pm

**HH** 合和物業代理有限公司  
HOPEWELL REAL ESTATE AGENCY LIMITED

合和實業有限公司全資附屬機構 A Wholly Owned Subsidiary of Hopewell Holdings Ltd.

灣仔皇后大道東183號合和中心18及59樓  
18/F & 59/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong



租務查詢 Leasing Enquiries:  
有關寫字樓 Office: 2862 5686  
電郵 Email: [leasing@hopewellcentre.com](mailto:leasing@hopewellcentre.com)



有關零售商舖 Retail: 2863 4284 / 2863 4306  
傳真 Fax: 2866 1034